
Asielcentrum Berlaar: Fedasil laat gemeenten in steek
Het nieuws dat er in de kazerne van Berlaar maar liefst 750 asielzoekers zouden ondergebracht worden, sloeg in als een bom. In 
Berlaar, maar ook in Lier. Naast de bestaande asielcentra in Emblem en Lint kreeg onze stad er nóg een naburig opvangcentrum  
bij. De situatie in Berlaar is chaotisch. Het centrum is overbevolkt, onderbemand en ongeschikt. Met zwaar geweld tot gevolg.

Lier bindt strijd aan met drugs(geweld) 
De voorbije maanden boekte onze politie grote successen in de strijd tegen 
drugs. We rolden bendes op, vernietigden plantages en pakten heel wat dea-
lers op. Het stadsbestuur geeft onze politie daarvoor alle middelen. En dat 
rendeert!

“De strijd tegen drugs kunnen we nooit winnen. Maar wie hem niet voert, le-
vert zijn stad uit aan de criminaliteit. Want in het spoor van drugs volgt onver-
mijdelijk geweld. Wegkijken is dus geen optie”, zegt burgemeester Rik Verwaest.

Overbelaste regio
De Lierse burgemeester Rik Verwaest liet al in augustus  
verstaan dat onze regio overbelast is door de vele asielcentra. 
“Federaal staatssecretaris De Moor garandeerde dat Fedasil alles 
goed zou opvolgen. Maar als onze Lierse politie wordt opgeroe-
pen voor bijstand bij de zoveelste vechtpartij, zien ze slechts een 
handvol begeleiders voor honderden opgedraaide jongemannen.  
Gezinnen met kindjes zitten er middenin. En er is niemand  
die de taal spreekt van die asielzoekers”, zegt de burgemeester. 

Fedasil is controle kwijt
“Zelfs de toegangscontrole is een lachertje”, zegt Rik Verwaest. 

“Illegale verblijvers die geseind staan glippen gewoon mee  
binnen. Na een veldslag met zwaargewonden worden de aan-
stokers gewoon naar een ander centrum overgeplaatst. Fedasil 
is de controle helemaal kwijt, maar De Moor wil niet weten van 
een opvangafbouw. Er zullen zelfs nog asielzoekers bijkomen.”

Conclusies trekken!
Voor de N-VA is het duidelijk: Vivaldi moet dringend haar  
belofte nakomen. Berlaar was een tijdelijk centrum, enkel  
bedoeld om de winter te overbruggen. De huidige situatie is 
mensonwaardig voor de bewoners en niet langer houdbaar. 
Zonder garantie op een sluiting op korte termijn zal de stad Lier 
stappen ondernemen.

De N-VA investeert in de toekomst
De N-VA investeert in onze mooie stad. Wat staat de volgende jaren op de planning?

Op de Hoge Velden werken 
we aan het nieuwe sport-
complex. De 6 jeugdvoetbal-
velden en Finse piste zorgen 
ervoor dat er weer in eigen 
stad gesport kan worden.

We moderniseren en 
vergroten het Netestadion, 
zodat onze atletiek kan 
blijven inzetten op jeugd-
werking, G-Sport en grote 
loopevenementen.

De restauratie van de  
Gummaruskerk is volop 
bezig. Ons unieke Begijnhof 
wordt vernieuwd en als  
toeristische parel  
uitgespeeld.

De wijk rond sporthal 
Komeet wordt heraange-
legd. Ook de werken aan de 
Berlarij, Schollebeekstraat, 
Fortweg en Aarschotse-
steenweg gaan van start.

Rik Verwaest 
lijsttrekker in 
2024
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Berlarij krijgt make-over
U leest het goed: de heraanleg van de Berlarij gaat nog voor de zomer van start. We doorliepen een  overlegtraject met het  
buurtcomité, het definitief ontwerpplan werd gefinaliseerd en het aanbestedingsdossier werd in februari goedgekeurd.  
De voorziene uitvoeringstermijn van de werken is 125 werkdagen.

Hoe ziet het nieuwe ontwerp eruit?

    De verkeersinrichting aan het begin van de straat wordt aangepast.
    Er komen asverschuivingen.
    Er komt een verkeersplateau ter hoogte van de Molenstraat. 
    Ter hoogte van de Regenboogstraat leggen we een laad- en loszone aan.
    De straat wordt aangelegd met klinkers.
    Er komt gescheiden riolering die voldoende gedimensioneerd is om de klimaatverandering te weerstaan en wateroverlast in de 

toekomst te voorkomen. 
    De parkeervakken worden verhard met grasbetontegels voor een bijkomende infiltratie van hemelwater.
    Door de aanwezige nutsleidingen is er ondergronds onvoldoende ruimte voor bomen. Daarom voorzien we bovengrondse  

boombakken waarin de bomen voldoende wortelruimte krijgen om uit te groeien tot volwaardige en duurzame bomen. 

20.000 bomen 
extra in Lier
De N-VA houdt woord
Deze legislatuur zetten we volop in op 
extra bebossing en aanplanting van 
bomen. Zo dragen we ons steentje bij 
aan een gezondere Lierse leefomge-
ving. Onder andere de aanplanting 
van het herdenkingsbos op de begraaf-
plaats Kloosterheide en de aanplanting 
van een geboortebos in het Brede 
Zeypbos zorgden ervoor dat de teller 
oploopt. 

In samenwerking met gedeputeerde 
voor Milieu en Natuur Jan De Haes en 
de Antwerpse bosgroepen bebossen 
we op korte termijn nog vijf percelen 
van het OCMW van Lier. De provincie 
streeft in haar klimaatplan immers naar 
150 hectaren extra bos tegen 2024. “We 
engageerden ons om in Lier 10.000 extra 
bomen aan te planten. Met dit project 
schakelen we een versnelling hoger”, 
zegt schepen van Duurzaamheid Bert 
Wollants. “Begin dit jaar stond de teller 
op ongeveer 4.500 bomen. Met deze vijf 
hectare nieuw bos doen we er vlotjes 
meer dan 11.500 bomen bij. De kaap 
van 20.000 extra bomen komt in zicht. 
Er werd wellicht in Lier nooit eerder aan 
dit tempo aan bosuitbreiding gedaan.”

Lier schakelt een versnelling hoger 
op het vlak van bebossing. 

Werken Aarschotsesteenweg (N10) deze zomer van start
Het was een proces van lange adem. Het dossier zat tientallen jaren muurvast. Maar dankzij de aanhoudende inspanningen van 
onze stad en meer bepaald van schepen Bert Wollants, komt de start van de werken aan de N10 eindelijk in zicht.

De werken aan de N10 gaan binnenkort eindelijk van start.

In december 2022 werd de omgevingsvergunning verkregen waardoor het 
Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) kan overgaan tot het aanstellen van een 
aannemer. Ondertussen gingen de voorbereidende werken van de nutsmaat-
schappijen verder. De nutswerken aan de kant met de oneven huisnummers 
werden eind 2022 afgerond. In februari werden de doorsteken onder de weg 
uitgevoerd. Het vervolg van de nutswerken aan de kant met de even huisnum-
mers wordt samen met de riolerings- en wegenwerken uitgevoerd. Die werken 
starten in augustus 2023 en duren vermoedelijk tot het voorjaar van 2025.  
Enkele weken voor de start van de werken organiseren we 
een bewonersvergadering om de concrete timing en fasering 
van de riolerings- en wegenwerken voor te stellen. Meer 
informatie daarover volgt nog. U bent van harte welkom.

Bert Wollants, Schepen van Mobiliteit
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Jong N-VA stond naar goede gewoonte 
op het Koningsplein om de Hooiktse 
nieuwjaarszangertjes te verwelkomen. 

We waren van 
de partij op de 
Sint-Antonius-
veiling.

Je kon ons vinden op 
de Grote Markt met 

onze Valentijnsactie.

Diervriendelijk en efficiënt duiven en ratten terugdringen
Dierenrechtenorganisatie GAIA feliciteerde Lier met zijn diervriendelijke methode om de 
duivenpopulatie in toom te houden. Dat doen we door hen maïs te voederen dat behandeld 
is met een anticonceptiemiddel. “Het anticonceptiemiddel R-12 is een diervriendelijke, 
efficiënte en duurzame oplossing”, zegt schepen van Dierenwelzijn Rik Pets.

We houden niet enkel de duivenpopulatie maar ook de rattenpo-
pulatie onder controle. We gebruiken sinds een half jaar nieuwe 
slimme rattenvallen en bereikten al stevige resultaten. “We vangen 
gemiddeld zo’n 30 ratten per maand. Dat zijn mooie cijfers in verge-
lijking met vroeger”, zegt de schepen van Dierenwelzijn Rik Pets.

Nieuwjaarsreceptie was groot succes
In januari dronken we met onze leden 
en sympathisanten een glaasje op 
het nieuwe jaar. We verwelkomden 
niemand minder dan Vlaams minister 
Zuhal Demir als gastspreker. De 
 aanwezigen hingen aan haar lippen.

Diezelfde avond werd huidig  
burgemeester Rik Verwaest  
aangekondigd als lijsttrekker voor  
de lokale verkiezing in 2024. 

Veel succes, Rik! 

Sprokkels 
Ons bestuur staat altijd 
voor u klaar. In weer en 
wind. De N-VA, partij 

onder de mensen.

Veel volk op onze nieuwjaarsreceptie.

www.n-va.be/lier
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Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.


